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Referat fra årsmøte i Kvikne Utmarksråd for året 2023 

Vollan, 20. mars kl. 19.30 

 

Følgende møtte: 

• Arnt Strand  - Innset Utmarkslag 

• Kristoffer Flaa Sørensen - Ya/Gryta Utmarkslag 

• Kjetil Frengstad  - Bjørgan/Ween/Frengstad Utmarkslag 

• Jorulf Grue  - Nappsjølia Sameie  

• Magne Rønning  - Vollan Utmarkslag 

• Audun Kregnes  - Eidsfjellet Sameie, Kvikneskogen og Kvikneskogen Vest  

• Stein Grue  - Styret 

• Pål Kristian Storinset - Styret 

• Geir Atle Bobakk  - Styret 

• Kåre Kristen Totlund - Styret 

• Sveinung Eithun  - Styret 

• Anne Marit Grøtli  - Leder i valgkomiteen 

• Arnfinn Frengstad - Falningsjølia og Svergja/Ya/Russu Utmarkslag 

• Steinar Munkhaugen - Møteleder (Burufjellet Jaktfelt)  

Sak 1: 

Åpning: 

• Innkalling godkjent 

• Møteleder:  Steinar Munkhaugen - valgt på forrige årsmøte 

• Protokollfører:  Arnfinn Frengstad - valgt 

• Signere årsmøteprotokollen: 

o Kjetil Frengstad og Jorulf Grue - valgt 

   -  

Sak 2: 

Årsmelding og arbeidsplan for KUR: 

• Småvilt: 

o Ansvarlig Kåre Kristen Totlund gikk gjennom årsmeldinga. 

▪ Ingen spørsmål eller kommentarer. 

• Villrein: 

o Geir Atle Bobakk redegjorde for fjorårets jakt og status for de ulike områdene. 

▪ Spørsmål om det er muligheter for å felle mere ungbukker da det er problemer med 

mye rein på innmark på vår/sommer. 

▪ Ble oppfordret av Geir Atle til å ta dette opp på medlemsmøte i FO1. 

 

• Fiske: 

o Sveinung Eithun gikk gjennom årsmeldinga. 

▪ Spørsmål ifbm. fiskekort og rett til å fiske langs Orkla. Tilbakemeldinger på at fiskere 

med gyldig fiskekort har blitt jaget fra fiskeplasser. 

▪ Styret oppfordres til, sammen med Øyvind, å få oversikt over gjeldene avtaler og 

informere nye og gamle grunneiere. 
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• Elg- og hjorteansvarlig: 

o Pål-Kristian Storinset gjennomgikk status for fjorårets kvoter og jakt. 

o Informerte også om at det i fjor ble gjennomført Feltkontrollørkurs med meget god deltakelse. 

 

• Kvikne klekkeri: 

o Ansvarlige for klekkeriet var ikke tilstede så Stein Grue tok en kort redegjørelse. 

▪ Spørsmål om ikke utgifter ifbm.klekkeriet bør finansieres fra fiskekortsalg. 

• Styret ser på forslaget. 

 

• Fjelloppsyn 

o Øyvind Lønnebotn redegjorde for fjorårets arbeid. 

▪ Ingebrigt Storli har vært innleid for å bistå Øyvind da dette var hans første år som 

fjelloppsyn. 

• Arbeidsplan 

o Øyvind gikk gjennom arbeidsplan for 2024. 

▪ Jobber med å få på plass et årshjul hvor de ulike aktivitetene er lagt inn.   

Årsmeldinger og arbeidsplan enstemmig vedtatt. 

 

Sak 3 og 6 

Regnskap og budsjett: 

Forslag fra møteleder om å se på regnskap og budsjett samtidig. Vedtatt. 

• Øyvind gikk gjennom regnskapet for fjoråret og årets budsjett. 

o Fra 2024 er Vekstra engasjert til å føre regnskapet for KUR. Vil forhåpentligvis avklare mange 

av postene hvor det er uklarheter.  

o Forslag fra salen om at Odd Jarle Skogstad i Vekstra presenterer regnskapet neste år. Da får 

årsmøte en god gjennomgang av poster og tall i regnskapet.  

Regnskap og budsjett enstemmig vedtatt. 

 

Sak 4 

Innkomne saker: 

• Ingen innkomne saker fra medlemmer. 

 

• Forslag fra styret om justering av fiskekortpriser. 

o Foreslår å heve prisen for døgnkort fra kr. 70,- til kr. 100,-. 

o Foreslår å heve prisen for sesongkort fra kr. 500,- til kr. 800,-. 

Forslaget enstemmig vedtatt. 
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Sak 5 

Valg: 

Valgkomiteen har bestått av:  

• Leder: Anne Marit Grøtli 

• Medlem: Svein Magne Storaas 

• Medlem: Håkon Stai  

Valgkomiteens forslag: 

 Styret: 

Leder:  Kåre Kristen Totlund  Velges for 1 år 

Nestleder: Geir Atle Bobakk   Velges for 2 år 

Styremedlem: Sveinung Eithun   Gjenstår 1 år 

Styremedlem: Stein Grue   Velges for 2 år 

Styremedlem: Pål Kristen Storinset  Gjenstår 1 år 

1, Varamedlem: Audun Kregnes   Gjenstår 1 år 

2, Varamedlem: Magne Rønning   Gjenvalg for 2 år 

 Valgkomite: 

 Leder:  Svein Magne Storaas  Gjenstår 1 år 

 Medlem:  Håkon Stai   Gjenstår 2 år 

 Medlem:  Ingeborg Schærer Nymoen Velges for 3 år 

 Kontrollkomite: 

 Leder:  Leif Olav Nergaard  Gjenstår 1 år 

 Medlem:  Ola Rønning   Gjenstår 1 år 

 Møteledelse neste år: 

 Møteleder: Steinar Munkhaugen  Velges for 1 år 

 Vara møteleder: Arne Ingvar Nymoen  Velges for 1 år 

 

Valgkomiteens forslag enstemmig vedtatt. 

 

Forslag fra årsmøte: 

• Før neste årsmøte utarbeider valgkomiteen, sammen med styret, et forslag til honorar ifbm. møter ol. 

o Vedtatt  

 

Årsmøte avsluttet kl. 20.50 

 

Referent: Arnfinn Frengstad 
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Sendes ut for digital signering til Jorulf Grue og Kjetil Frengstad. 

 


